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Projekt počíta aj s vybudovaním atletickej dráhy.

Naša obec má v súčasnosti rozpracovaných a podaných viacero 
projektov, pri ktorých čaká na vyhodnotenie. Najväčším a najzau-
jímavejším je projekt s názvom Revitalizácia športovísk – Horná 
Kráľová. Ide o úpravu trávnatého ihriska v areáli základnej školy, 
ktoré je momentálne nevyužívané. Čo konkrétne sa za spomína-
ným projektom skrýva? Spýtali sme sa starostu obce Petra Šoku. 
„Zhotoviť by sa mala atletická dráha so striekaným EPDM povr-
chom a dĺžkou 200 m a rovinkou s dĺžkou 60 m. Na konci rovinky 

bude pieskové doskočisko pre skok do diaľky. Vo vnútri atletické-
ho oválu bude umiestnené futbalové ihrisko s trávnikom so závla-
hou s rozmermi 55 x 30 m. Navrhovaný závlahový systém bude 
napojený na existujúci zdroj vody – studňa.“

Ako doplnil Peter Šoka, vybudované ihrisko s atletickou dráhou 
by malo byť využívané všetkými žiakmi základnej a materskej 
školy a aj širokou verejnosťou. „Celkové náklady boli verejno-ob-
chodnou súťažou stanovené na 163 403,40 Eur. V danej výzve je 
potrebné spolufinancovanie vo výške 10 %,“ upresnil starosta. 

Projekt bol podaný cez Fond na podporu športu cez výzvu 
OBCE 3000, teda premiérovej výzvy Fondu na podporu športu 
na predkladanie žiadostí o finančný príspevok v rámci programu 
Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry 
zameranej špecificky na obce do 3000 obyvateľov. Riadiaci orgán 
by ho mal vyhodnotiť po novom roku. „Verím že vo februári 2025 
budeme plánovať samotnú realizáciu a tým pádom nám budú fi-
nančné prostriedky poskytnuté,“ dodal starosta Peter Šoka.

Ladislav Odráška

Dočká sa školské ihrisko revitalizácie?

Strecha materskej školy bude zachytávať dažďovú vodu
Obec získala v rámci projektu na vo-

dozádržné opatrenie na stavebné práce 
670-tisíc eur.

Dobrá správa! V minulom čísle Kráľov-
ských zvestí sme vás informovali o podaní 
projektu „Vodozádržné opatrenia na adap-
táciu na zmenu klímy materskej školy v 
obci Horná Kráľová“. Ako informoval sta-
rosta Peter Šoka, z riadiaceho orgánu, kto-
rým je Ministerstvo životného prostredia, 
prišla pozitívna odozva. „Náš projekt bol 
úspešne vyhodnotený a budú nám poskyt-
nuté finančné prostriedky na realizáciu.“

O čo v samotnom projekte ide? „Účelom 
je kombinácia viacerých vodozádržných 
opatrení, ktoré budú zachytávať dažďovú 
vodu zo striech budovy materskej školy do 
podzemných nádrží a následne pomocou 
„SMART“ riešenia je využívaná na zavla-
žovanie,“ vysvetľuje starosta obce.

Rozmeňme si na drobné, čo sa v rámci 
projektu bude realizovať:

- Zachytenie všetkých dažďových vôd 

do štyroch akumulačných 
nádrží s čerpadlami

- Vybudovanie vsako-
vacích blokov na vsako-
vanie prebytočnej dažďo-
vej vody

- Zhotovenie automa-
tického zavlažovacieho 
systému

- Vytvorenie bioretenč-
ného systému na zadr-
žiavanie zrážkovej vody 
vo forme vodozádržnej 
vegetácie

- Výsadba ovocných stromov, kríkovej 
vegetácie a bobuľovín, trvalkových záho-
nov a vzrastlých stromov

- Nový trávnatý koberec s robotickými 
kosačkami

Podaný a schválený projekt počíta na re-
alizáciu stavebných prác so sumou 670-ti-
síc eur. Ako priblížil Peter Šoka, obci 
budú refundované aj výdavky použité na 

vypracovanie projektovej dokumentácie v 
hodnote približne 18-tisíc eur. Projekt tiež 
zahŕňa finančné prostriedky na stavebný 
dozor a manažment na riadenie projektu. 
V čase uzávierky aktuálneho čísla Kráľov-
ských zvestí sa pripravovali podklady na 
verejné obstarávanie na zhotoviteľa resp. 
dodávateľa projektu. Termín začiatku vý-
stavby by mal byť máj 2025.

Ladislav Odráška

Ďalšie podané projekty čakajúce na vyhodnotenie: 
• Nákup malotraktora s mulčovačom
• Ošetrenie stromov na obecnom cintoríne
• Výmena hracích prvkov na detskom ihrisku
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Z á p i s n i c a

z tretieho zasadnutia Obecného zastupi-
teľstva Obce Horná Kráľová 

konaného dňa 26.8.2024 o 18.00 hod.
 
Ing. Peter Šoka, starosta obce zvolal tretie 
zasadnutie obecného zastupiteľstva, po-
zvánkou zo dňa 13.08.2024.
            
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA:
1. Otvorenie a procedurálne veci
2. Rozpočtové opatrenie č. 1
3. Interpelácia poslancov
4. Kontrola plnenia uznesenia zo zasad-

nutia OZ
5. Pripomienky a podnety súvisiace  

s chodom samosprávy
6. Informatívna správa k investičným  

akciám obce
7. Rôzne
• Návrh na vyradenie kníh z obecnej 

knižnice
• Oboznámenie s programom na hody 

2024
• Zmluva o spolupráci – Green Energy 

Holding
• Žiadosť o poskytnutie dotácie – PZ 

DUBINA
8. Záver    

                                                                           
 K bodu 2 - Rozpočtové opatrenie č. 1
Rozpočtové opatrenie č. 1 predniesla 
poslancom p. Zuzana Kompasová, eko-
nómka obce.
Svoje stanovisko k prvej zmene rozpočtu 
podal aj Mgr. Miloš Kopiary, hlavný kon-
trolór obce.
Vo svojom stanovisku konštatuje, že 
predkladaný návrh zmeny rozpočtu obce 
Horná Kráľová na rok 2024 – Rozpočto-
vé opatrenie č. 1/2024 bol vypracovaný v 
súlade s príslušnými právnymi predpismi. 
Návrh zmeny rozpočtu obce Horná Krá-
ľová na rok 2024 – Rozpočtové opatrenie 
č. 1/2024 bol zverejnený na úradnej tabu-
li obce Horná Kráľová a webovom sídle 
obce Horná Kráľová dňa 09.08.2024, na 
pripomienkovanie zo strany verejnosti, 
t.j. minimálna 15 dňová lehota zverej-
nenia návrhu zmeny rozpočtu pred ro-
kovaním obecného zastupiteľstva bola 
dodržaná.
Na základe uvedených skutočností odpo-
rúča Obecnému zastupiteľstvu v Hornej 

Kráľovej predložený návrh zmeny roz-
počtu obce Horná Kráľová na rok 2024 – 
Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 schváliť.

Uznesenie č. 211-III.-OZ/2024
Obecné zastupiteľstvo v Hornej Kráľo-
vej  
A. prerokovalo
stanovisko hlavného kontrolóra obce  
k návrhu prvej zmeny rozpočtu obce 
Horná Kráľová na rok 2024 
B. berie na vedomie
stanovisko hlavného kontrolóra obce  
k návrhu prvej zmeny rozpočtu obce 
Horná Kráľová na rok 2024 
 
Uznesenie č. 212-III.-OZ/2024
OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1

Hlasovanie:
ZA: 9 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. 
KLINKA, LENICKÝ, LEŠŠ, IŠTOKO-
VIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, KOMPAS, 
Mgr. BENČÍKOVÁ) 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0 

K bodu 3 - Interpelácia poslancov
Interpelovala poslankyňa Mgr. Slováková 
ohľadom bioskládky. Dňa 10.8.2024 bol 
na bioskládke kamión, ktorý tam vyniesol 
okrem bioodpadu aj iný odpad. O tomto 
predložila aj fotodokumentáciu. Starosta 
obce povedal, že sa to prejedná na komisii 
na ochranu verejného poriadku.
Poslankyňa Mgr. Slováková poďakovala 
za opravu chodníka na Sereďskej ulici.  

K bodu 5 - Pripomienky a podnety sú-
visiace s chodom samosprávy
Pripomienky neboli žiadne.

K bodu 6 - Informatívna správa k in-
vestičným  akciám obce 
Ing. Peter Šoka, starosta obce informoval 
o investičných akciách:
• Materská škola – materská škola je 

dokončená, 21.8. bola kolaudácia, 
kde bolo vydané aj kolaudačné roz-
hodnutie. Bude sa robiť VO na nové-
ho dodávateľa energie. Robila sa aj 
predpríprava na vodozádržné opatre-
nia, kde by nám do konca septembra 
mali poslať vyjadrenie o projekte. 

• Revitalizácia športovísk – tento pro-
jekt nám nevyšiel

• Prepojovacia komunikácia – do kon-

ca augusta nám majú poslať vyjadre-
nie. 

• Obnova dediny - zapojili sme sa do 
programu obnova dediny s projek-
tom arboristické ošetrenie stromov. 
Chceme ošetriť stromy na cintoríne 
a v parku pri miestnom trhovisku  
v obci.

• Nákup malotraktora cez Envirofond 
– podali sme projekt na nákup malot-
raktora s mulčovačom. 

• Objekt bývalého Testu a dom na 
hlavnej ulici (bývalý dom Horváth) 
sú zbúrané. Drť z týchto objektov sa 
použije na cesty a poľné cesty na za-
sypanie.   

Uznesenie č. 214-III.-OZ/2024
OZ berie na vedomie informatívnu sprá-
vu o investičných akciách obce.

K bodu 7 - Rôzne
Návrh na vyradenie kníh z obecnej 
knižnice
Knihovníčka obecnej knižnice podala žia-
dosť o vyradenie kníh z obecnej knižni-
ce v počte 322 ks v hodnote 798,74 Eur  
z dôvodu opotrebenia, zastarania a stra-
ty. Poslankyne Mgr. Diana Slováková a 
Mgr. Adriana Benčíková boli na inšpekcii  
v knižnici  dňa 24.7.2024. 
Mgr. Slováková pochválila knižnicu, že je 
pekná, útulná. Zároveň však ale upozor-
nila, že vymáhanie kníh je nedostatočné, 
malo by byť dôslednejšie. Preto navrhuje, 
aby sa pri zápise nových členov do kartič-
ky zapisovali aj mobilné čísla.

Uznesenie č. 215-III.-OZ/2024
OZ schvaľuje vyradenie kníh z obecnej 
knižnice v počte 322 ks v hodnote 798,74 
Eur z dôvodu opotrebenia, zastarania  
a straty.

Hlasovanie:
ZA: 9 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. 
KLINKA, LENICKÝ, LEŠŠ, IŠTOKO-
VIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, KOMPAS, 
Mgr. BENČÍKOVÁ) 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0 

Oboznámenie s programom na hody 
2024
S programom na hody informoval poslan-
cov Ing. Peter Šoka, starosta obce. 
Uznesenie č. 216-III.-OZ/2024

O ČOM ROKOVALO OBECNÉ ZASTUPITEĽSTVO
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OZ berie na vedomie informačnú sprá-
vu starostu obce o programe na hody 
2024. 

Zmluva o spolupráci – Green Energy 
Holding
Uznesenie č. 217-III.-OZ/2024
OZ schvaľuje uzatvorenie odplatnej 
zmluvy o reklame medzi obcou Horná 
Kráľová a firmou Green Energy Hol-
ding, s.r.o. Bratislava, ktorej predmetom 
bude umiestnenie reklamy na Obecných 
dňoch 2024, pričom výška tejto odplaty 
bude splatná ešte vopred, príjem z rekla-
my  bude použitý na financovanie resp. 
na výdavky spojené so zabezpečením 
obecných hodov 2024.  

Hlasovanie:
ZA: 9 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. 
KLINKA, LENICKÝ, LEŠŠ, IŠTOKO-
VIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, KOMPAS, 
Mgr. BENČÍKOVÁ) 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpoč-
tu obce – PZ DUBINA
PZ DUBINA si podalo mimoriadnu žia-
dosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu 
obce na občerstvenie (varenie guláša) pre 
účastníkov podujatia hodov 2024 a oby-
vateľov obce. 
  
Uznesenie č. 218-III.-OZ/2024
OZ schvaľuje mimoriadnu žiadosť o po-
skytnutie dotácie vo výške 200,- Eur pre 
PZ DUBINA na občerstvenie pre účast-
níkov podujatia HODY 2024 a obyvate-
ľov obce Horná Kráľová. 

Hlasovanie:
ZA: 9 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. 
KLINKA, LENICKÝ, LEŠŠ, IŠTOKO-
VIČ, Mgr. SLOVÁKOVÁ, KOMPAS, 
Mgr. BENČÍKOVÁ) 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpoč-
tu obce – Život pod Tópartom
OZ Život pod Tópartom podalo na obec-
ný úrad mimoriadnu žiadosť o poskytnu-
tie dotácie na organizačné zabezpečenie 
podujatia  s názvom Tradičné kráľovské 
jedlá, ktoré sa bude konať 28.9.2024.

Uznesenie č. 219-III.-OZ/2024
OZ schvaľuje mimoriadnu žiadosť o po-
skytnutie dotácie vo výške 1000,- Eur pre 

OZ Život pod Tópartom na organizačné 
zabezpečenie podujatia s názvom Tradič-
né kráľovské jedlá. 

Hlasovanie:
ZA: 8 (ŠTEVKO, Ing. KLINKA, LENIC-
KÝ, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. SLOVÁ-
KOVÁ, KOMPAS, Mgr. BENČÍKOVÁ) 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA:  1 (Mgr. MORVAY)

K bodu 8– Záver 
Ing. Peter Šoka, starosta obce poďako-
val všetkým za účasť a ukončil zasadnu-
tie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie 
obecného zastupiteľstva bolo ukončené  
o 19.00 hod.

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

Z á p i s n i c a

z štvrtého zasadnutia Obecného zastu-
piteľstva Obce Horná Kráľová 

konaného dňa 15.10.2024 o 17.30 hod. 

Ing. Peter Šoka, starosta obce zvolal štvr-
té zasadnutie obecného zastupiteľstva, 
pozvánkou zo dňa 08.10.2024.

             
SCHVÁLENÝ PROGRAM ROKOVANIA:
1. Otvorenie a procedurálne veci 
2. Schválenie predloženia žiadosti o po-

skytnutie príspevku na projekt „Revi-
talizácia športovísk Horná Kráľová“ 

3. Návrh poplatku TKO na rok 2025 
4. Interpelácia poslancov
5. Kontrola plnenia uznesenia zo zasad-

nutia OZ
6. Pripomienky a podnety súvisiace  

s chodom samosprávy
7. Informatívna správa k investičným  

akciám obce
8. Rôzne
• Žiadosti o poskytnutie dotácie z roz-

počtu obce – miestne organizácie
9. Záver

K bodu 2 - Schválenie predloženia žia-
dosti o poskytnutie príspevku na pro-
jekt „Revitalizácia športovísk Horná 
Kráľová“ 
Starosta obce informoval poslancov OZ  

o možnosti predloženia žiadosti o po-
skytnutie príspevku na projekt „Revitali-
zácia športovísk Horná Kráľová“ v rám-
ci programu „Výstavba, rekonštrukcia  
a modernizácia športovej infraštruktúry  
v obciach do 3000 obyvateľov“ z Fondu 
na podporu športu. 
Realizácia by pozostávala z atletickej 
dráhy s doskočiskom. Vo vnútri  atletickej 
dráhy by bolo futbalové ihrisko s prírod-
nou trávou a závlahou.

Uznesenie č. 224-IV.-OZ/2024
OZ  schvaľuje: 
• Predloženie žiadosti o poskytnu-

tie príspevku v rámci programu 
,,Výstavba, rekonštrukcia a mo-
dernizácia športovej infraštruktúry  
v obciach do 3000 obyvateľov“ na 
základe výzvy č. 2024/001 Fondu 
na podporu športu na Revitalizácia 
športovísk - Horná Kráľová.

• Zabezpečenie realizácie projektu  
v súlade s podmienkami poskytnutia 
finančných prostriedkov z Fondu na 
podporu športu.

• Zabezpečenie finančných prostried-
kov na spolufinancovanie realizova-
ného projektu vo výške minimálne 
10% z celkovej sumy oprávnených 
výdavkov projektu 163 403,40 €.  
Spolufinancovanie realizovaného 
projektu je vo výške 16 340,34 €.

• Zabezpečenie financovania prí-
padných neoprávnených výdavkov 
projektu z rozpočtu obce Horná 
Kráľová.

Hlasovanie:
ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. 
KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. 
SLOVÁKOVÁ, KOMPAS, Mgr. BEN-
ČÍKOVÁ) 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0 

Uznesenie č. 225-IV.-OZ/2024
OZ schvaľuje predĺženie platnosti 
Program hospodárskeho rozvoja a so-
ciálneho rozvoja obce Horná Kráľová   
do roku 2026

Hlasovanie:
ZA: 8 (ŠTEVKO, Mgr. MORVAY, Ing. 
KLINKA, LEŠŠ, IŠTOKOVIČ, Mgr. 
SLOVÁKOVÁ, KOMPAS, Mgr. BEN-
ČÍKOVÁ) 
PROTI: 0
ZDRŽAL SA: 0 
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K bodu 3 - Návrh poplatku TKO na 
rok 2025 
Starosta obce informoval poslancov, že 
od 1.1.2025 prichádza  k MBU (mecha-
nicko biologickej úprave) komunálneho 
odpadu. Doteraz sme platili za každú pri-
vezenú tonu odpadu privezenú na skládku 
50,388 eura, teraz to bude: 
50,388 x 1,05 (inflácia + DPH) + MBU + 
6 eur (zákonný poplatok)

Po konzultáciách s Ponitrianskym 
združením nás bude stáť tona odpadu v 
roku 2025 dovezeného na skládku cca 
120 eur. Je to zohľadnené v návrhu pre 
rok 2025. 
Starosta chcel v predstihu prediskuto-
vať čo a ako ďalej. Buď sa pôjde sys-
témom, že sa zvýši suma na osobu za 
komunálny odpad, alebo sa budeme in-
špirovať systémom z iných  obcí (platia 
za nádobu, resp. platia za každú vylože-
nú nádobu na komunál alebo bio)
Poslanci tento problém rozdiskutovali  
a nechali si čas na rozmyslenie do ďal-
šieho zastupiteľstva.
Poslankyňa Mgr. Slováková navrhla: 
pred tým, ako budeme zvyšovať ceny 
treba urobiť opatrenia:
1. Dôslednejší monitoring bioskládky 

na Lúkach, t. j. kontrola, či zelený 
odpad vyvážajú občania Hornej 
Kráľovej, aby naši občania nepla-
tili za spracovanie odpadu za obča-
nov iných obcí,

2. Kontrola, či všetky nádoby ko-
munálneho odpadu, ktoré sa vy-
vážajú sú očipované a zaplatené. 
Bolo povedané, že smetiari vysý-
pajú všetky nádoby, bez ohľadu na 
to, či majú známku, alebo nie. Čiže 
občania, ktorí platia za smeti, pla-
tia aj za neplatičov, alebo občanov, 
ktorí vykladané smetné nádoby 
ktoré nemajú známku.

3. Dôslednejšie vymáhanie nezapla-
tených poplatkov za smetné

K bodu 4 - Interpelácia poslancov
Interpeloval poslanec František Lešš, 
kedy sa bude pokračovať s úpravou 
chodníka na Sereďskej ulici. Starosta 
mu odpovedal, že sa bude pokračovať 
na jar. 
Interpeloval poslanec Mikuláš Ištoko-
vič, či by sa nemohla podať žiadosť 
na Okresný dopravný inšpektorát, aby 
na začiatku ulice Hlohovecká bola do-
pravná tabuľa zákaz poľnohospodár-
skym strojom, na koľko je ulica v zlom 
stave práve kvôli traktorom. 

Interpelovala poslankyňa Mgr. Diana 
Slováková, kedy majiteľ auta SA 
809DZ odvezie späť neporiadok, kto-
rý vyviezol na bioskládku na Lúkach, 
aj napriek tomu, že tam odpad nepatril.  
Starosta odpovedal, že to má sľúbené 
na tento týždeň.
Interpelovala poslankyňa Mgr. Adriána 
Benčíková, či sa píše kronika. Starosta 
odpovedal, že áno, pracuje sa s kroni-
kou aj za rok 2024. 
Interpeloval poslanec Mgr. Michal 
Morvay, či sa neplánujú prerokovať po-
platky za prenájom kultúrneho domu. 
Starosta odpovedal, že sa počká do 
konca kalendárneho roka 2024 a rozrá-
ta sa aké sú financie a potom sa môžu 
prerokovať ceny za prenájom kultúrne-
ho domu.
Interpeloval poslanec Ing. Michal Klin-
ka, či sa nemôže znova prečistiť Dlhý 
kanál. Starosta odpovedal, že sa napíše 
žiadosť o prečistenie.

K bodu 6 - Pripomienky a podnety 
súvisiace s chodom samosprávy
Pripomienky neboli žiadne.

K bodu 7 - Informatívna správa k in-
vestičným  akciám obce 
Ing. Peter Šoka, starosta obce informo-
val o investičných akciách:
• Cintorín –  robí sa úprava plochy 

vedľa domu smútku, bude sa po-
kračovať v prístupovej ceste, kde 
sa dá zámková dlažba, na koľko tu 
vždy pri väčšom daždi stojí voda.

• Oprava cesty – pri povodniach sa 
prepadla cesta na ulici Topoľová, 
bude ju treba opraviť.

• Vodozádržné opatrenia v Mater-
skej škole – projekt je podaný, za-
tiaľ neposlali rozhodnutie.

• Výmena hracích prvkov na det-
skom ihrisku – projekt je na posu-
dzovaní, bol tam robený prieskum 
trhu, bude sa robiť VO na dodáva-
teľa.

• Prepojovacia komunikácia na IBV 
Školská II a Revitalizácia športo-
viska v areáli pri ZŠ Horná – tieto 
projektu za 15 000,- Eur nám ne-
vyšli.

• Nákup malotraktora – obec podala 
žiadosť o podporu formou dotácie, 
zatiaľ nemáme rozhodnutie

• Zateplenie materskej školy – 2. 
faktúra zatiaľ nie je uhradená, En-
vironmentálny fond neposlal roz-
hodnutie.

Uznesenie č. 227-IV.-OZ/2024
OZ berie na vedomie informatívnu 
správu o investičných akciách obce.

K bodu 8 – Rôzne
Miestne organizácie v obci si podali 
žiadosti o poskytnutie dotácie z rozpoč-
tu obce na rok 2025.  Hlavný kontro-
lór informoval poslancov, že žiadatelia 
musia mať zapísané údaje v registri mi-
movládnych neziskových organizácií.  
V zmysle§ 6 zákona č. 346/2018 Z. z. 
o registri mimovládnych neziskových 
organizácií (zákon o RMNO).  Subjekt 
verejnej správy (ktorým je aj obec) ne-
smie poskytnúť verejné 
prostriedky (ktorými sú aj dotácie)
a) zapisovanej osobe, ktorá nemá v re-
gistri uvedené údaje v rozsahu podľa § 
3 ods. 1 písm. a), b), c) a f),
b) organizačnej jednotke občianskeho 
združenia, organizačnej jednotke od-
borovej organizácie alebo organizačnej 
jednotke organizácie zamestnávateľov, 
ktorá nemá v registri uvedené údaje  
v rozsahu podľa § 3 ods. 2 písm. d).
podľa § 2 ods. 2 zákona o RMNO
(2) Mimovládnymi neziskovými orga-
nizáciami, ktorých údaje sa zapisujú do 
registra (ďalej len „zapisovaná osoba“), 
sú
a) nadácie,
b) neziskové organizácie poskytujúce 
všeobecne prospešné služby,
c) neinvestičné fondy,
d) občianske združenia, odborové orga-
nizácie a organizácie zamestnávateľov,
e) organizácie s medzinárodným prv-
kom.
Viacerý žiadatelia neuviedli odkaz a po 
preverení hlavný kontrolór zistil, že tie-
to údaje zapísané v registri mimovlád-
nych neziskových organizácií zapísané 
nemajú. 
Preto obec pred rokovaním vyzvala 
organizácie, aby splnili túto podmien-
ku na čerpanie verejných prostriedkov. 
Preto sa tieto žiadosti presúvajú na ďal-
šie zasadnutie OZ. 

K bodu 9– Záver 
Ing. Peter Šoka, starosta obce poďa-
koval všetkým za účasť a ukončil za-
sadnutie obecného zastupiteľstva. Za-
sadnutie obecného zastupiteľstva bolo 
ukončené o 19.30 hod.
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Od začiatku školského roka 
2024/2025 prešlo niekoľko mesia-
cov a naši žiaci sa spoločne s uči-
teľmi zapájali do rôznych súťaží či 
olympiád. Absolvovali informatic-
kú súťaž iBobor, školské a okresné 
kolá olympiád zo slovenského a an-

glického jazyka, techniky, športo-
vé súťaže, kde žiaci svojou snahou  
a šikovnosťou dosiahli veľmi pek-
né výsledky. Škola má najbližšie  
v pláne zapojiť svojich žiakov  
i do matematickej, geografickej, de-
jepisnej olympiády, Pytagoriády, re-
citačných súťaží: Šaliansky Maťko 

a Hviezdoslavov Kubín, na ktoré sa 
žiaci už svedomito pripravujú.

Okrem olympiád sa žiaci zapojili 
i do rôznych projektov, ako je napr. 
Záložka do knihy spája školy, vďa-
ka ktorým sa naša malá škola zvi-
diteľňuje v rámci Slovenska. Sme 

školou, ktorá má chuť na sebe ne-
ustále pracovať, zdokonaľovať sa a 
ukázať talent, múdrosť a šikovnosť 
našich žiakov, ktorí i po odchode na 
stredné školy naďalej žnú úspechy. 

V rámci vedomostí zo slovenské-
ho jazyka a literatúry, matematiky, 
všeobecných študijných predpokla-

dov, fyziky, dejepisu a anglického 
jazyka sa žiaci 8. a 9. ročníka ZŠ 
pravidelne zúčastňujú i celoslo-
venského testovania Komparo 8  
a Komparo 9.

Nemožno opomenúť i rôzne 
školské akcie, ako napríklad: Deň 

mlieka, Deň jablka, Výstavu je-
senných plodov, Výstavu a súťaž  
o naj tekvičku, Jesenné aranžovanie, 
Jesenný beh, Imatrikulácie prvákov, 
Bosorácky deň, Noc v škole, či 
rôzne druhy exkurzií, ktorými žia-
ci spoločne s učiteľmi obohacujú  
a ozvláštňujú výchovno-vzdelávací 

NOVÝ ŠKOLSKÝ ROK NA ZÁKLADNEJ ŠKOLE 
S MATERSKOU ŠKOLOU HORNÁ KRÁLOVÁ´
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Preteky sa niesli už tradične 
v priateľskom duchu.

Po minuloročnom úspešnom 
dvanástom ročníku vsadili or-
ganizátori Kráľovskej rybky na 
osvedčené karty. Súťažilo sa  
v posledný augustový deň v lo-
kalite Lúky. Ideálne slnečné po-
časie prilákalo množstvo detí 
nielen z našej obce, ale aj okolia. 
Rybárskych pretekov sa zúčast-
nilo napokon 53 detí. Ako po-
dotkol hlavný organizátor akcie 
Adam Paškevič, preteky sa niesli 
v priateľskom duchu. „Všetci si 
navzájom pomáhali a to je naj-
hlavnejšie,“ vyjadril sa Adam. 

Kto prišiel, určite neoľuto-
val. Okrem príjemnej atmosféry  
a možnosti zasúťažiť si a vyhrať 
niektorú z vecných cien dostal 
každý pretekár občerstvenie  
v podobe hotdogov, napolitánok, 
čapovanej kofoly a gulášu. Pote-

šiteľný bol nárast chytených rýb 
v porovnaní s minulými ročník-
mi - deti ulovili viac ako 90 rýb. 
„A to aj napriek hluku pri vode. 
Treba povedať, že toto číslo sa 
každým rokom zvyšuje. Vidieť, 
že sa z nášho dedinského jazier-
ka stáva pekná voda plná života, 
ktorá ponúka budúcej generácii 
rybárov útočisko na trénovanie 
a užívanie si tohto krásneho 
hobby,“ povedal šéf organizač-
ného tímu.

„Chcel by som sa poďakovať 
pánovi starostovi a celému obec-
nému úradu za pomoc s organi-
záciou, zasponzorovanie cien 
pre deti a všetkého potrebného 
pre túto akciu. Vďaka patrí aj 
Kráľovskému vinohradníckemu 
spolku za guláš a občerstvenie,“ 
dodal Adam Paškevič.

Ladislav Odráška

NA KRÁLOVSKEJ RYBKE 

CHYTILI TAKMER STO RÝB

´

proces. Každý rok žiaci pre svojich rodičov i starých ro-
dičov spoločne s učiteľmi chystajú vystúpenia k Mesiacu 
úcty k starším či Vianočnú akadémiu a žiakov 7. – 9. roč-
níka v januári čaká lyžiarsky výcvik.

Úprimne sa tešíme z každého úspechu našich žiakov  
a dúfame, že sa žiaci našej školy budú i naďalej zúčastňo-
vať rôznych okresných, krajských, celoslovenských súťaží 
či zaujímavých projektov a tým reprezentovať nielen sa-
mých seba, ZŠ s MŠ Horná Kráľová, ale i obec Hornú Krá-

ľovú v okrese Šaľa, Nitrianskom kraji i v rámci Slovenska.
Za skrášľovaním a inovovaním ZŠ s MŠ však stoja nie-

len žiaci, učitelia, ale i rodičia, či obecný úrad, ktorým 
patrí naša veľká vďaka. Bez spolupráce by naša malá de-
dinská škola nebola tou, ktorá má miesto medzi veľkými 
mestskými školami a snaží sa pomáhať otvárať žiakom 
brány do lepšej budúcnosti.

                                                                                                 
Mgr. Alexandra Ďurinová



Najväčšou kultúrnou akciou v našej obci sú už tradične obec-
né dni - hody. V tomto roku sme ich už 23. pokračovanie oslávili  
na začiatku septembra. Ako každý rok, aj tentoraz bolo ich slávenie 
rozdelené do troch dní. 

Prvý deň bol pre deti
Začalo sa už tradične v piatok poobede. Na rozdiel od predchá-

dzajúcich rokov sa obec rozhodla pre zmenu a piatkový program 
bol venovaný deťom. Po vystúpení škôlkarov bolo pre nich pripra-
vené maľovanie na tvár, skákacie hrady, modelovanie z balónov, 
pohrať sa mohli v Ježkovom minikolektíve. Najmenšie ratolesti sa 
potešili aj vystúpeniu maskotov Elsy a Spidermana. Vytancovať sa 

mohli na detskej disco a po zotmení ich čakalo premietanie filmu 
Vtáci sťahováci od Túlavého kina. „Pre takúto zmenu sme sa roz-
hodli hlavne pre to, aby sme aj detičkám spríjemnili hodový víkend. 
Deti majú z podobných akcií asi najväčšiu radosť. Po večernom 
kine odchádzali unavené, ale s úsmevom na tvári. Aj to bolo ne-
klamným znamením, že sme trafili do čierneho,“ priblížil starosta 
Peter Šoka na margo piatkového programu.

Sobota: guláše a kultúrny program
Sobota patrila osvedčenej klasike – tradičné varenie gulášov, 

ktoré zabezpečili domáce organizácie, vystúpenia folklórnych a ta-
nečných skupín. Úspech mali nielen tanečníci z TK Jumping, ale aj 
Ňitránskí muzikanti. Prítomných rozospievala a roztancovala hu-
dobná skupina Čibuk a záver bol v znamení diskozábavy v podaní 
DJ Fila. Spokojnosť s akciou roka vyslovil aj starosta Peter Šoka. 
„Najväčším poďakovaním pre nás ako organizátorov bola opäť vy-
soká návšteva počas celého popoludnia. Stretnú sa tu všetky vekové 

kategórie, nielen obyvateľov našej obce, ale aj rodákov, priateľov  
a známych z blízkeho a ďalekého okolia.“ 

V nedeľu sme oslávili okrúhliny kostola
Hlavným motívom tohtoročných hodov však bolo 30-te výro-

čie posviacky kostola v našej obci. Toto vzácne výročie si veriaci 
pripomenuli na hodovú nedeľu pri slávnostných svätých omšiach. 
Pri príležitosti spomínaného jubilea vznikol dokumentárny film  
s názvom Dom boží medzi ľuďmi, ktorý vytvorili Rímskokatolíc-
ka Cirkev, Farnosť Močenok a obec Močenok. Mapuje výstavbu 
nášho kostola, prináša nielen zaujímavé informácie, ale aj výpo-
vede veriacich, pamätníkov či ľudí, ktorí sa priamo podieľali na 
výstavbe chrámu. Dokument je zároveň venovaný pamiatke a úcte 
tým, ktorí sa zaslúžili o výstavbu bohostánku. Prvýkrát bol verej-
nosti prezentovaný na hodovú nedeľu v kultúrnom dome, dnes je 
dostupný na internetovej stránke obce. 

Ladislav Odráška
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Hody priniesli program pre všetky generácie
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Výstava venovaná našim krojom
Aj v tomto roku si pre vás Miestny od-

bor Matice slovenskej v Hornej Kráľovej 
pripravil výstavu  z cyklu „Z histórie našej 
obce“. Cieľom bolo ukázať návštevníkom 
výstavy s kroje, ktoré sa nosili v našej 
obci v minulosti.

V minulých rokoch sme organizovali 
mnohé výstavy so zameraním na písom-
nosti, kroje, pracovné náradie, hračky, 
domácnosť, kuchyňu a recepty a mnohé 
iné. Už z názvu výstavy vyplýva, že každá 
téma sa týka, a predmety pochádzajú iba  
z našej  obce. 

Súčasná generácia pozná kroje už iba 
z rozprávania alebo z fotografií. Mužské 
kroje sa u nás prestali nosiť zhruba po 
druhej svetovej vojne a ženské kroje sa 
nosili do konca 70-tych rokov. 

Hlavnú časť výstavy tvorili ženské kro-
je, ktoré boli bohato zdobené. Mužských 
a detských krojov sa zachovalo minimál-
ne množstvo, a aj to iba niektoré súčasti. 
Keďže všetky kroje sú len originály, tak 
návštevníci si mohli podrobne pozrieť ako 
sa zhotovovali. Mnohí sa pozastavovali 
nad šikovnosťou našich starých mám, čo 
všetko dokázali ručne ušiť. V krojoch vy-
užívali rôzne materiály zo svojho okolia, 
napríklad sme v nich našli zašitú kompu 
z klásku kukurice alebo brko z husi, kto-
ré tvorilo výstuhu. Popri krojoch boli vy-
stavené aj rôzne obrúsky a uteráky, ktoré 
vynikali hlavne krásnymi výšivkami s me-
nom vlastníčky obrúska. 

Snahou výstavy bolo nielen obozná-
miť návštevníkov s našou minulosťou, 

ale vzbudiť v nich aj hrdosť na našu obec  
a na jej históriu.

Vladimír Lovász, predseda MOMS

Výstavba chrámu trvala 
takmer štyri roky.

Tohtoročné hodové slávnosti boli 
pre našu obec výnimočné. Pripo-
menuli sme si 30-te výročie po-
sviacky kostola v našej obci. Túto 
vzácnu udalosť, ktorá bude navždy 
zapísaná v dejinách obce zlatými 
písmenami, sme oslávili symbo-
licky presne 8. septembra. Práve  
v tento deň slávime totiž Narode-
nie Panny Márie, patrónky nášho 
kostola.

11. september bol tým dňom, 
keď nitriansky biskup Ján Chryzo-
stom kardinál Korec spolu s ďalší-
mi 35 kňazmi slávnostne vysvätil 
kostol Narodenia Panny Márie.  
O tom, aká veľká udalosť to bola 
pre našu obec svedčí aj skutočnosť, 
že slávnostnej svätej omše sa zú-
častnilo 5000 veriacich, pričom ka-
pacita chrámu je len 1100. Väčšina 
prítomných sledovala omšu v areáli 
kostola. 

Cesta za novým kostolom však 
bola dlhá, náročná a často aj tŕ-
nistá. Snahy o vybudovanie chrá-
mu siahajú až do roku 1926 a po-

čas desaťročí boli často oživované. 
Reálny základ dostali po páde ko-
munizmu, keď v decembri 1989 
časť veriacich z našej obce navští-
vila vtedajšieho správcu farnosti 
Alojza Dúbravického s návrhom 
vybudovať kostol v našej obci. 

Postupne, malými krokmi sa 
začal napĺňať sen viacerých gene-
rácií. V apríli 1990 bol posvätený 
základný kameň kostola Narode-
nia Panny Márie sv. Otcom Jánom 
Pavlom II. pri príležitosti jeho 
návštevy vo Vajnoroch. Samotná 
výstavba kostola začala v októbri 
1990. Počas takmer štyroch rokov 
výstavby sa na stavbe vystriedalo 
množstvo zanietených obyvateľov 
našej obce, ktorí pracovali každý 
deň. Aj vďaka nim a sponzorom sa 
podarilo stanovený rozpočet 12 mi-
liónov okresať na takmer polovicu.

Asi najlepšie to vyjadril aktuálny 
správca našej farnosti dekan Pe-
ter Michalov: „Vďaka entuziazmu 
všetkých vás, vďaka obetavosti, 
štedrosti všetkých tento chrám po-
vstal. Postaviť v týchto časoch ta-
kúto krásnu stavbu, to chce odhod-
lanie a zápal ľudí. A my všetci teraz 

Pripomenuli sme si 30 rokov 
od vysviacky kostola

môžeme naozaj obdivovať rozhodnutie ľudí, ktorí tu 
pracovali, pred ktorými sa skláňam a ďakujem Pánu 
Bohu za nich. Mnohých si už povolal Pán k večnos-
ti, avšak najväčšou odmenou týmto ľuďom nech je 
to, že im to Pán Boh vynahradí. Niekedy tie naše 
ľudské slová sú len do času, ale tie Božie slová sú 
večné a to im prajem, aby im Boh dal naozaj večnú 
odmenu.“

Ladislav Odráška
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Pôsobil v našej 
farnosti štyri roky, 
od roku 1990, teda 
hneď po tom, ako 
bol vysvätený za 
kňaza, až do roku 
1992 bol kaplánom 
a ďalšie dva roky 
správcom farnosti, 
teda prakticky od 
začiatku výstav-
by až po samotnú 
vysviacku nášho 
kostola. Výraznou 
mierou pomohol k 
snahám vybudova-
nia kostola. Aj preto 
zostáva v srdciach Hornokráľovčanov, ktorí naňho spomí-
najú len v tom najlepšom. Na našu obec a pôsobenie vo far-
nosti zostali aj jemu len tie najlepšie spomienky, ktoré ho 
sprevádzajú až doteraz. „Našiel som tu veľa „otvorených 
dverí, uší a sŕdc“, takže sa nám podarilo ťahať za jeden 
povraz a vytvoriť jedno veľké spoločenstvo ľudí, ktorí sú 
radi, keď sa stretnú,“ hovorí na margo štyroch rokoch strá-
vených u nás Peter Dušička.

Pri príležitosti 30-teho výročia vysviacky kostola Na-
rodenia Panny Márie sme s veľadôstojným pánom urobili 
rozhovor. 

Začnem možno trochu netradične. Ako sa máte pán farár?
Pán Boh zaplať, mám sa veľmi dobre! Keď vidím, s čím 

všetkým dnes ľudia musia zápasiť, tak sa nemám na čo 
sťažovať. 

Čomu sa v súčasnosti venujete? 
Momentálne pôsobím v misijnom dome sv. Arnolda Jan-

ssena v Bratislave, Petržalke, v ktorom je kňazský seminár 
Spoločnosti Božieho Slova, čiže pripravujú sa tu budúci 
kňazi, misionári. Máme tu aj kostol, kde slúžim. Okrem 
toho som v tomto roku po náhlom úmrtí mamy (mala 85 ro-
kov) začal chodievať častejšie aj domov do Valaskej Belej, 
kde ešte žije môj 90-ročný otec a sestra. 

Viem o Vás, že ste študovali a pracovali v USA. Čo 
konkrétne ste tam robili? Môžete nám popísať túto 
skúsenosť? 

V USA som bol v rokoch 1998-2000 a v podstate som 
sa venoval dvom veciam: po kurze jazyka som pôsobil vo 
farnostiach v Louisiane a Texase a potom som študoval 
na CTU v Chicagu rehoľnú formáciu, čiže, výchovu bu-

dúcich kňazov a rehoľníkov. Okrem toho som cez víken-
dy pastoračne vypomáhal v jednej farnosti pre Slovákov. 
Táto skúsenosť mi dala veľa. Keďže som tam mal mož-
nosť pracovať s ľuďmi z takmer celého sveta, obohatilo to 
môj pohľad na život a Cirkev. Zároveň ma aj tento kontakt 
s „cudzím svetom“ naučil vážiť si ešte viac to, čo máme 
doma, na Slovensku. 

Čo sa Vám ako prvé vynorí alebo Vám napadne, keď 
sa povie Horná Kráľová?

Je to výraz „báči“(bácsi), s ktorým som sa tu stretol po 
prvý raz naživo, keďže som dovtedy pôsobil len v čisto 
slovensky hovoriacich farnostiach. Zo školy si síce pamä-
tám na poviedku M. Kukučína „Keď báčik z Chochoľova 
umrie“, ale to bola skôr literárna postava a bol iba jeden. 
No tu som zvlášť pri stavbe kostola stretol nie jedného, ale 
veľa „báčikov“ a to naživo, čiže „z tváre do tváre“. Zostali 
mi na nich veľmi dobré spomienky. 

V Hornej Kráľovej resp. v Močenku ste pôsobili štyri 
roky, ak si dobre pamätám. Dve ako kaplán, dve ako 
správca farnosti. Ako si na tieto roky spomínate?

Do Močenku som prišiel spolu s pátrom Krutákom a na-
šli sme tu veľmi živú farnosť. Vládlo nadšenie zo slobody 
a túžba začať budovať čosi nové, a to aj v živote Cirkvi. 
Ak by som použil obraz kňaza ako dobrého pastiera z po-
dobenstva Pána Ježiša, potom by som mohol povedať, že 
v tejto farnosti som nebol pastierom, ktorý ide pred stá-
dom, ale pastierom, ktorý ide za ním. Bolo tu totižto toľko 
pekných iniciatív a nápadov zo strany veriacich, že stači-
lo ich len podporiť a nechať im priestor a veci sa hýbali 
vpred. V súhrne môžem povedať, že tie štyri roky prebehli 
veľmi rýchlo a hoci sú už minulosťou, predsa ma krásne 
spomienky na tento čas sprevádzajú až doteraz. 

Aj keď ste tu boli pomerne krátko, získali ste si ná-
klonnosť všetkých veriacich. Mnohí aj po 30-tich ro-
koch na Vás spomínajú. Čomu to pripisujete?

Teší ma, keď ľudia na mňa v dobrom spomínajú. No na 
Vašu otázku neviem odpovedať. Asi by bolo lepšie spý-
tať sa ich samých. Ale keby sme otázku obrátili, a spýtali 
sa ma, čím na mňa zapôsobili veriaci, tak by som pove-
dal asi takto. Našiel som tam veľa „otvorených dverí, uší  
a sŕdc“, takže sa nám podarilo „ťahať za jeden povraz“  
a vytvoriť jedno veľké spoločenstvo ľudí, ktorí sú radi, 
keď sa stretnú. 

Asi najväčšou udalosťou za Vášho pôsobenia bola vý-
stavba nášho chrámu. Ako si na túto akciu spomínate?

Po pátroch J. Dolinskom SJ a P. Krutákovi SVD som bol 
tretí, ktorý „zdedil“ stavbu kostola. Vlastne som len po-

Peter Dušička: krásne spomienky na pôsobenie  
v Hornej Kráľovej ma sprevádzajú dodnes
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kračoval v tom, čo bolo už dobre rozbehnuté. Stavba bola 
v dobrých rukách miestnej skupiny tzv. „Organizačného 
výboru“. Spomeniem iba pár mien ako Klement Kokeš, 
Július Lencsés, Jozef Less a Ján Sklenár, s ktorými som 
bol v častom kontakte a s ktorými som si aj veľmi dobre 
rozumel. Som rád, že sa nám spoločne s celou farnosťou, 
ako aj mnohými dobrodincami a sponzormi (MIDOP, 
OÚ H.Kráľová, OÚ Močenok, TIBI, TEST...) podarilo 
stavbu doviesť do úspešného konca. Myslím, že kostol 
Panny Márie je nielen krásnym Božím príbytkom, ale aj 
jednou z dominánt obce. Vždy sa poteším, keď prechá-
dzam autom okolo a zrak mi padne na vežu kostola.   

P. Dušička s kardinálom Korcom a Klementom Kokešom pri vysviacke kostola

Boh sa v štedrosti zahanbiť nedá a nie je ani zábudlivý ako 
my, verím, že na nikoho, kto staval „jeho dom“, nezabudne  
a bohato ho odmení.

V súčasnosti sa veľa chrámov asi nestavia. Aké je to byť 
správcom farnosti a de facto mať na starosti stavbu ta-
kéhoto kolosu, pravdupovediac stavbu tisícročia?

Je pravdou, že Močenok s Hornou Kráľovou boli veľkou 
a aktívnou farnosťou, (a myslím si, že aj stále sú),  čo sa 
normálne prejavuje aj v množstve rôznych pastoračných  
a iných aktivít. So stavbou kostola som nemal žiadne skú-
senosti – študoval som nie na stavebnej, ale teologickej 

Čo Vám najviac utkvelo v pamäti z tohto obdobia?
Sú to dve veci. Pozitívna rezonancia, ktorú vo farnosti 

vyvolala stavba kostola. Nebol to projekt len nejakej ma-
lej skupinky, ale každý sa snažil nejako zapojiť, pomôcť, 
prispieť... Zažiť čosi také bolo veľmi nádherné. Potom 
mám pred očami aj jednu sobotu ráno, keď sa betónoval 
strop chóru kostola. Na brigádu prišlo hádam okolo 80 
mužov (ak nie viac), takže nebolo jednoduché dať každé-
mu nejakú úlohu a neposlať nikoho domov. 

Mnohé práce boli vykonávané brigádnicky a prak-
ticky zadarmo. Výstavba spojila takmer celú obec, to 
musí byť pre kňaza asi veľký dar a pomoc. Ako ste to 
vnímali Vy?

Každému bolo jasné, že keby sa malo platiť za všetky 
práce, tak by sme to aj napriek veľkej štedrosti veriacich 
nezvládli. No vnímal som, že veriaci sa snažili k tomu 
pristúpiť ako ku stavbe svojho vlastného domu, ako k čo-
musi, čo robia pre seba. Každý prišiel pracovať nie na 
„cudzie“, ale „na svoje“. To nás potom aj dokázalo spo-
jiť a zjednotiť, a zo stavby chrámu sa stalo čosi „naše“. 
Jednota farnosti je asi túžbou každého kňaza. Kde je 
jednota, tam je aj spoločenstvo, dobré vzťahy, vzájomná 
podpora, radosť a to motivuje robiť aj čosi viac. Áno, táto 
obetavosť a jednota bola veľká pomoc a dar. Keďže Pán 

fakulte. No ani sám neviem prečo, ale 
nebál som sa toho. Stavbu kostola som 
chápal nielen ako spestrenie, ale ako 
súčasť pastoračnej činnosti. Veď práve 
kvôli stavbe kostola som stretol a spo-
znal ľudí, ktorých by som inak asi nebol 
nikdy stretol. Takto sa to stalo veľkým 
pastoračným prínosom. 

Ako často ste navštívili našu obec po 
Vašom odchode? Ako veľmi sa zmenila 
podľa Vás? 

Musím sa priznať, že po odchode z Mo-
čenku r. 1994 som Hornú Kráľovú veľmi 
často nenavštevoval. Moje pôsobenie na 
iných miestach Slovenska, ale i zahrani-
čia (2010-2019), mi to neumožňovali. No 
som rád, že som mohol byť napr. na po-

hrebe p. Magdalény Pápayovej, našej farskej gazdinky. Či sa 
obec zmenila? Neviem to posúdiť, lebo tam často nechodím. 
No keď som tam mal naposledy sv. omšu asi pred 2 rokmi, 
vnímal som, že mi chýbali v kostole tí, ktorých som predtým 
dobre poznal. Mnohí z nich sú už vo večnosti, ďalší vyrástli  
a odsťahovali sa a iní...? 

Čo by ste zaželali Hornokráľovčanom k 30-temu výročiu 
posviacky kostola?

V prvom rade som rád, že môžem všetkých Hornokráľov-
čanov aj takouto formou pozdraviť a oživiť v sebe spomienky 
na tento veľmi krásny a požehnaný čas spred 30-tich rokov. 
Chcel by som aj poďakovať tým, ktorí sa obetavo starajú  
o tento chrám a udržujú ho tak, aby bol dôstojným miestom 
Božej prítomnosti. Zároveň chcem všetkým popriať, aby sa 
o tento Boží stánok nielen starali, ale ho radi aj navštevova-
li a čerpali z prameňa milostí, ktoré Boh udeľuje na tomto 
posvätnom mieste. A hlavne, aby nezabúdali, že aj sami sú 
chrámy Božie, v ktorých prebýva svätý trojjediný Boh. No  
a na záver, keďže sme pred Vianocami, chcel by som vám 
všetkým popriať aj radostné a pokojné sviatky Narodenia 
Pána a požehnaný nový rok 2025.

Ladislav Odráška
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Novinkou bola súťaž o najväčšiu tekvicu.

„Jesenných akcií je v našom okolí ako ša-
fránu. Urobme nejakú s touto tematikou,“ 
povedal niekedy na jar 2022 jeden z našich 
členov. Takto nejako vznikla myšlienka 
zorganizovať podujatie, ktoré sme nazvali 
Tradičné kráľovské jedlá. Ide v ňom nielen 
o pripomenutie a oslavu jesene, jej tradič-
ných znakov a prác (zber hrozna, príprava 
vína, moržovanie kukurice), ale tiež o za-
chovanie gastronomických špecialít typic-
kých pre našu obec a okolie (smatankový 
koláč, ríteš, pazdernák, báleš, lokše s kač-
kou, omastený chlieb s cibuľou, štrúdľa, 
šišky či kapustník).

Po úspešných dvoch ročníkoch sme na 
konci septembra usporiadali už v poradí 
tretí ročník a podľa ohlasov návštevníkov, 
počtu zúčastnených sme trafili klinec po 
hlavičke. Krásna jesenná výzdoba, o ktorú 
sa tradične postarali krasnechvile.sk, dala 
akcii punc jesene. Spomínané jesenné špe-
ciality spolu s typickým jesenným nápojom 
burčiakom a vínom chutili návštevníkom aj 
vďaka tónom ľudovej hudby, ktorá takisto 
patrí neodmysliteľne k jeseni. Aj v tomto 

roku sa o jej produkciu 
postarali FidliCanti. Náv-
števníkov rozospievali  
a niektorých aj roztan-
covali dievčatá Kráľova-
nečky pod vedením pani 
Márie Laluchovej. 

Pre najmenšie detičky 
boli pripravené viaceré 
sprievodné veci ako pre-
šovanie hrozna či moržo-
vanie kukurice. Pohrať sa 
mohli v detskom kútiku, 
ktorý zabezpečil Ježkov 
minikolektív. Tretí ročník 
priniesol aj viaceré no-

vinky. Jednou z nich 
bola súťaž o naj-
väčšiu tekvicu, kto-
rú priniesol Adam 
Slovák. Spestrením 
bola tiež prítomnosť 
remeselníčok tkáč-
ky a šúpolienkárky. 
Prítomní si mohli 
priamo v akcii po-
zrieť ukážky spo-
mínaných remesiel a 
tiež si ich vyskúšať. 

Ďakujeme pek-
ne všetkým, ktorí 
na akciu napiekli 

koláče, konkrétne Erika 
Morvayová, Erika Hippo-
vá, Darinka Straňáková, 
Mária Veresová, Tatiana 
Uhrová, Marta Šoková, 
Soňa Hippová, Janka 
Dičérová, Sylvia Kolláro-
vá a Jozef Szöllösy. 

Vďaka patrí tiež tým, ktorí poskytli  
dekorácie, konkrétne rodina Morvayová, 
Ištokovičová, Števková a Szöllösyová.  

Poďakovanie ide aj pre obec Horná Kráľová 
za poskytnutie priestorov kultúrneho domu  
a finančnú podporu podujatia. 

Ladislav Odráška

TRADICNÉ KRÁLOVSKÉ JEDLÁ SPESTRILI AJ REMESELNÍCIˇ ´
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Herci z GUnaGU prišli s divadelným predstavením
Zuzane Šebovej sa páčila 

akustika, ocenila aj divákov.

Štvrtok podvečer 28. novem-
bra v našej obci patril najob-
ľúbenejšej kultovej komédii 
z dielne divadla GUnaGU.  
V divadelnom predstavení  
Nízkotučný život sa predstavili 
Evelyn (Eva Kramerová), Da-
rina Abrahámová, Anikó Var-
gová, Zuzana Šebová a Viktor 
Horján. Dej hry sa odohrával v 
redukčnom sanatóriu, kde cez 
vtipné príbehy hlavné protago-
nistky odhalili postupne svoje 
životy a problémy súčasnej doby, v kto-
rej žijeme. Divadelná hra bola vtipná a 
celou sálou kultúrneho domu sa niesol 
smiech.  

Predstavenie zhodnotila aj herečka 
Zuzana Šebová: „Veľmi sa nám u vás 

páčilo. Boli sme prekvapení, že ideme 
do menšej dedinky. Boli sme veľmi zve-
daví, aký tu bude priestor, kultúrny dom 
a či naozaj príde toľko ľudí. Sme veľmi 
potešení, že sme mohli doraziť aj do ta-
kejto krásnej obce. Máte krásny kultúr-
ny dom, veľmi dobre sa nám tu hralo, je 

tu skvelá akustika 
a skvelí boli aj 
diváci, takže sme 
boli veľmi spo-
kojní.“ 

Pani Šebová 
posúdila aj roz-
diel predstave-
nia v kultúrnom 
dome oproti 
mestskému di-
vadlu. „Niektoré 
kultúrne domy 
sú naozaj také 

chladné, necítite sa tam veľmi príjem-
ne či útulne, no závisí to od prípadu  
k prípadu. Takže vždy je to taký risk, kde 
budeme hrať. V každom meste či dedine 
je to samozrejme inak, ale v tomto kul-
túrnom dome sme sa cítili veľmi dobre, 
lebo je to tu celé také ako doma, proste 
cítili sme sa tu naozaj veľmi príjemne. 
Na druhej strane, tým, že divadelné sály 
sú vyslovene vyrobené na divadlo, aj  
v rámci akustiky, v rámci kresiel, že máte 
tých divákov pred sebou do hora, tak  
v tých divadlách sa hrá o trošičku lepšie. 
Napríklad tento týždeň sme hrali v pon-
delok v Žiline v divadle, tak to je vždy 
ako keby zážitok. Ale aj niektoré kultúr-
ne domy vedia prekvapiť,“ dodala popu-
lárna herečka Zuzana Šebová. 

Silvia Dicsérová

Predposledný novembrový víkend sa v miestnom kultúr-
nom dome konala Katarínska zábava, ktorú každoročne or-
ganizuje Rada rodičov a priateľov ZŠ s MŠ Horná Kráľová. 
Tomu, že ide vždy o vydarenú akciu, svedčí fakt, že aj tento 
rok sa jej zúčastnilo viac ako 150 ľudí, ktorí sa zabávali do 
skorých ranných hodín. Do tanca hral Dj Roman, na hos-
tí čakala chutná večera, bohatá tombola, candy bar a slané 
chuťovky. 

Výťažok z akcie bude použitý na edukačné pomôcky pre 
deti materskej a základnej školy. Veľké poďakovanie patrí 
hlavne sponzorom, ktorí prispeli krásnymi cenami do tom-
boly a ľudom, ktorí sa na tejto akcii podieľali a obetovali 
svoj voľný čas v prospech detí. Srdečná vďaka!

Dominika Packová

Na Katarínskej zábave sa bavilo viac ako 150 hostí
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Hornokráľovský beh: traťový rekord aj rekordná účasť
Pod Tópart si prišlo zabehať 124 účast-
níkov z celého západného Slovenska.

„Vaše zanietenie a prístup je presne to, 
čo by mal mať každý organizátor. Cítim, že 
to robíte zo srdca a to sa mi veľmi páči.“ 
Týmito slovami zhodnotila Hornokráľov-
ský beh moderátorská legenda Peter Mano 
Tomič. Týmito atribútmi sa vyznačoval aj 
jeho štvrtý ročník, ktorý sa konal v tradič-
nom dátume 17. novembra. 

Rodinná atmosféra a srdečnosť vyplý-
vajúca z elánu a oduševnenosti organizá-
torov z občianskeho združenia Život pod 
Tópartom, zdá sa, prinášajú svoje ovocie. 
Štvrtý ročník priniesol viaceré naj: najvyš-
šiu účasť (až 124 bežcov v porovnaní so 77  
z minulého roka), najpočetnejšiu enklávu  
v hlavnej kategórii (79 bežcov), najrýchlej-
ší čas víťaza (o 44 sekúnd), najvzdialenej-
šieho účastníka (až z Košíc). Čo však mali 
všetky ročníky spoločné, bola dobrá nálada 
a spokojnosť všetkých účastníkov. 

Kompas s obhajobou
Po žiackych predkrmoch, kde sa bežalo 

postupne na 150 metrov, kilometer a 1,65 
kilometra, prišiel na rad presne na obed 
hlavný beh s dĺžkou 5 kilometrov. Od jeho 
úvodu si taktovku zobrali do rúk najväčší fa-

voriti Matúš Kompas s Adamom Kĺbikom, 
minuloroční a predminuloroční víťazi ako-
by symbolicky so štartovnými číslami 1 a 
2. Prvý traťou vedúcou pod kopcom Tópart 
a ulicami Hornej Kráľovej presvišťal Šaľan 
Matúš Kompas, ktorý tri kolá zvládol v čase 
16:56, čím stanovil nový traťový rekord. 

„Chcel som ísť čo najrýchlejšie ako viem. 
Chcel som využiť čo mám natrénované. Bol 

to pre mňa test pred tohto 
týždňovými Majstrovstva-
mi Slovenska v cezpoľnom 
behu. Po prvom kole som 
vytuhol, nebolo to pod-
ľa mojich predstáv. Telo 
si pýtalo viac zohriať. Z 
času 3:10 na kilometer 
som musel ísť na 3:20. 
Nesťažujem sa ale, nebolo 
to také zlé,“ priblížil svo-
ju taktiku 32-ročný prete-
kár. „Čo sa týka organi-
zácie, nemám čo vytknúť. 
Účasť bola slušná, prišlo 
plno nových bežcov, kon-
kurencia bola určite sil-
nejšia. Svedčia o tom aj 
výsledné časy. O lepšie 
umiestnenia sa pobili via-
cerí, myslím, že podujatie 
napreduje. Gratulujem 
organizátorom, teším sa 
na ďalšie ročníky,“ dopl-
nil Matúš Kompas. 

Len pre zaujímavosť: 
druhý v poradí skončil 

Adam Kĺbik s časom 17:35, s ktorým by 
vyhral v predchádzajúcom ročníku. Svoj 
čas zlepšil takmer o 30 sekúnd. 

Novú víťazku mala kategória žien. Naj-
rýchlejší čas zabehla atlétka z Jablonice 
Simona Hrajnohová. „Bežalo sa mi super, 

snažila som sa tak netlačiť do toho. Postup-
ne som zrýchľovala. Bola to zaujímavá, 
členitá trať. Páčilo sa mi, boli to veľmi pek-
né preteky,“ vyznala sa mladá pretekárka, 
ktorá svoj prvý štart na Hornokráľovskom 
behu premenila na triumf.
 
Štvrtý triumf Tóthovej, Siládi premiérovo

Štyri roky, štyri víťazstvá. Tak by sa 
dalo zhrnúť účinkovanie Janky Tóthovej. 
Aj v tomto roku si domov odniesla ocene-
nie pre najrýchlejšiu Kráľovanku. „Prvé 
dve kolá sa mi bežalo v pohode, potom ma 
začal trápiť kašeľ. Podujatie bolo opäť 
skvelé, páči sa mi, že tu postretávam veľa 
známych. Chcela by som pozvať všetkých 
Kráľovanov, nech sa neboja prísť, nech je 
vyššia účasť domácich bežcov,“ povedala 
bezprostredne po pretekoch zatiaľ bezkon-
kurenčná Janka Tóthová, ktorá mala na pre-
tekoch už tradične veľký fanklub.



3/24

15

Úplne iná pesnička je to medzi domáci-
mi bežcami. Opäť je víťazom nové meno, 
trofej putuje do Malej Kráľovej (časť Hor-
nej Kráľovej) zásluhou Dávida Siládiho. 
„V prvom rade som išiel prekonať samého 
seba z minulého roka. Trochu som sa trá-
pil, hlavne na začiatku, ale zaťal som zuby. 
Výsledný čas ma veľmi prekvapil, v porov-
naní s minulým rokom to bolo o päť minút 
rýchlejšie, takže je vidieť posun. Vypálilo to 
nakoniec tak, že som bol najrýchlejší Krá-
ľovan, aj keď chýbali viacerí rýchli chalani. 
Ako každý rok oceňujem výbornú organizá-
ciu, teším sa na ďalší ročník,“ dodal bývalý 
hráč KFC. 

Moderátorskú taktovku mal Mano Tomič
Ako sa vyjadril jeden z organizátorov  

a predseda o.z. Život pod Tópartom  
Ladislav Odráška, stúpajúci počet preteká-
rov je nielen potešujúci, ale aj zaväzujúci. 
„Nesmierne si ceníme každého jedného 
pretekára, ktorý prišiel. Číslo 124 je pre 
niektoré väčšie behy iba kvapka, pre nás je 
to už rieka. Začínali sme od piky, ako bež-
ci-amatéri bez skúseností s organizáciou 
behov a malou dušičkou, či vôbec niekto 
príde. Dnes tu máme pretekárov prakticky 
z celého západného Slovenska, ktorí odchá-
dzajú od nás spokojní. To je naša najväč-
šia výhra. Myslím, že aj úroveň pretekárov 

je z roka na rok lepšia. Každým rokom sa 
snažíme zlepšovať aj my, štvrtý ročník nám 
pomohol latku posunúť aj Mano Tomič, za 
čo mu veľmi ďakujem. Poďakovanie tiež 
patrí divákom, aj na trati, ktorí vytvorili 
veľmi dobrú a žičlivú atmosféru. Dúfam, 
že Hornokráľovský beh sa začína etablovať  
v termínovníku bežcov a pomôže zviditeľňo-
vať Hornú Kráľovú. Trochu nás mrzí slabší 
záujem domácich bežcov, chcem ich aj tou-
to cestou povzbudiť k účasti.“

Život pod Tópartom

VÝSLEDKY:

Hlavná kategória (5 km)

Muži:
1.Matúš Kompas (ŠK ŠOG Nitra) – 16:56, 
2. Adam Kĺbik (BK Duslo) – 17:35, 
3. Martin Fratrič (Šaľa) – 18:43

Ženy: 
1. Simona Hrajnohová (Jablonica) – 20:45, 
2. Dagmar Vargová (AK Bojničky) – 20:50, 
3. Katarína Budáčová (Veľké Úľany) – 22:13

Starší žiaci (1,65 km)

Chlapci: 
1. Jakub Urbán (Atletický oddiel Šaľa) – 6:53, 
2. Filip Lenčéš (Horná Kráľová) – 6:53, 
3. Artur Holečka (Horná Kráľová) – 9:07

Dievčatá: 
1. Lea Timár (Šaľa) – 7:53, 
2. Natália Kováčová (Atletický oddiel Šaľa) – 8:19, 
3. Sára Kóňová (AC Stavbár Nitra) – 8:23

Mladší žiaci (1 km)

Chlapci: 
1. Damián Múčka – 4:52, 
2. Michal Lenčéš – 4:53, 
3. Maroško Vereš (Močenok) – 4:56

Dievčatá: 
1. Pia Rampašeková (DanyJany) – 4:00, 
2. Ela Lenčéšová (Atletický oddiel Šaľa) – 4:38, 
3. Mária Gregušová (Šaľa) – 5:01

Najmladší žiaci (150 m)

Chlapci: 
1. Phillip Pullman (Myjava), 
2. Matej Bartoš (Šaľa), 
3. Izák Hubinák (Galanta)

Dievčatá: 
1. Ria Horáková (Bolešov), 
2. Nela Škreňová (Hlohovec), 
3. Ela Timar (Šaľa).
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Ľudia na celom svete si 11. novembra pri-
pomínajú Deň vojnových veteránov. Ako už 
hovorí samotný názov, ide o pamätný deň ve-
novaný pamiatke vojnových veteránov. Práve  
v tento dátum v roku 1918 bolo podpísané 
prímerie, ktorým bola ukončená prvá svetová 
vojna. Zahynuli v nej milióny ľudí, približne 
70-tisíc Slovákov. Boli medzi nimi aj naši ro-
dáci, ich pamiatku sme si uctili spomínaného 
11. novembra pri pamätníku padlých vojakov 
na Hlavnej ulici.

Vážnosť celému aktu dodali predstavitelia 
Klubu vojenskej histórie Nitra/o.z. Pamäť histó-
rie oslobodenia na čele s naším rodákom Jánom 
Lenickým, ktorí spolu so starostom obce Petrom 
Šokom položili vence k pamätníku a pripomenuli 
si tak pamiatku našich rodákov padlých v prvej 
svetovej vojne. Spolu s nimi sa spomienky zú-
častnili aj žiaci ôsmeho ročníka Základnej školy 
v rámci hodiny dejepisu spolu s učiteľom Šimo-
nom Lovásom. 

Na padlých vojakov z našej obce nezabúdame

Česť a sláva veteránom, ktorí bojovali za našu slobodu. Majú našu úctu  
a na ich odkaz nezabúdame ani po rokoch. Boli to skutoční hrdinovia. 

Ladislav Odráška

Na Geríci pribudol altánok a ohnisko

Nové prvky boli vybudované z kvalit-
ných materiálov.

Ako už býva v posledných rokoch zvy-
kom, OZ Život pod Tópartom zrealizo-
val i tohto roku prekvapenie pre občanov 
Hornej Kráľovej. Od októbra môžu nielen 
naši občania, ale i tí „cezpoľní“ využívať 
nové oddychové miesto na Geríci, kto-
ré je tiež súčasťou turisticko-náučného  

chodníka Kráľovská 
hrebeňovka. 

Chalanom z OZ 
už dlhšie robil ten-
to priestor vrásky na 
čele. Večne zarastené, 
žiadna možnosť skryť 
sa pred zlým počasím, 
slušné sedenie...Toto 
všetko si tento priestor 
s potenciálom pýtal. 
Nakoľko je OZ úspeš-
né v rôznych gran-
toch, našlo i tentokrát 
dotáciu šitú na mieru 
i pre tento projekt. Po 

úspešnom výbere v grantovom programe 
„SPPoločne pre komunity“ sa chalani 
mohli pustiť do kopania, betónovania, pí-
lenia, rezania, vŕtania, natierania. Výsle-
dok si môžete pozrieť na vlastné oči. Stačí 
si vybehnúť do extravilánu obce, kde ob-
javíte drevený altánok, ohnisko, lavičky 
okolo ohniska a priamo v altánku sedenie. 
Všetko bolo vybudované z kvalitných ma-
teriálov, čiže veríme, že dané miesto po-

slúži ešte mnoho rokov na príjemné chvíle 
v prírode vo všetkých ročných obdobiach. 

Nakoľko Kráľovania i obyvatelia su-
sedných obcí toto miesto dobre poznajú, 
veríme, že bude využívané veľmi často 
a navštívia ho ľudia všetkých vekových 
kategórií. Pri práci chalanom pomáhali 
rôzni dobrovoľníci, ktorým patrí obrov-
ská vďaka, najmä firme KŠ. Samozrej-
me chceme poďakovať i všetkým, ktorí 
pomohli zapožičaním náradia a strojov. 
Plochu vyčistil od náletových drevín  
a buriny miestny skautský klub. Dúfame, 
že tento priestor i v budúcnosti poslúži pre 
ich aktivity a ujmú sa jeho údržby i v na-
sledujúcich rokoch (samozrejme s našou 
pomocou). Mnohé nápady na vylepšenie 
tohto miesta ešte len čakajú na svoju rea-
lizáciu v budúcej sezóne. Držme si palce! 
Na bicykli, peši, autom, so psíkmi alebo v 
zime na bežkách - altánok poskytne úkryt 
a ohnisko zábavu a oddych. Tak šup-šup 
si niečo dobré opiecť a vychutnať ticho 
prírody. 

Martin Morvay, 
Život pod Tópartom
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Informácie z obce do vášho telefónu

Vážení spoluobčania,

spustili sme pre vás službu MUNIPOLIS, vďaka ktorej vás teraz budeme 
efektívne informovať priamo do vášho telefónu. 
Prihláste sa k odberu a už nikdy nezmeškáte dôležité novinky a upozornenie 
z našej samosprávy. Informácie podľa vašich záujmov vám budeme posie-
lať e-mailom, SMS alebo ako správu do aplikácie. Služba je zadarmo!

Čo vám prihlásenie do MUNIPOLIS prináša?
• Upozornenie na krízové udalosti - výpadky energií, blížiaca sa víchri-

ca, dopravné uzávierky, varovanie pred podomovými predajcami a pod.
• Novinky a dôležité upozornenie z úradu - poplatky, obecný spravo-

daj, digitalizované hlásenia z ampliónov a pod.
• Pozvánky na kultúrne a športové podujatia
• Možnosť vyjadrisť svoj názor v online anketách.
• Mobilnú aplikáciu samosprávy s užitočnými funkciami.

V registračnom procese si môžete sami nastaviť, aké typy informácií vás 
zaujímajú (napr. kultúra, doprava, majitelia zvierat). Odporúčame vyplniť 
vaše telefónne čislo a ulicu, aby sme vás mohli rýchlo varovať v prípade 
nečakaných udalostí (napr. havária vody, prívalové dažde a pod.). Vaše úda-
je sú v bezpečí a v súlade s GDPR.

Prihláste sa k odberu informácií: https://hornakralova.munipolis.sk/
registracia

Registrovať sa môžete aj osobne priamo na našom úrade. Radi vám pomôžeme.

Oficiálnu aplikáciu MUNIPOLIS našej samosprávy si môžete stiahnuť priamo na App Store alebo Google Play.
Potom si stačí pridať našu obec a budete mať informácie vždy po ruke. 

POZVÁNKA

V tradičnom čase, tesne po Novom 
roku, konkrétne 4. januára sa uskutoční 
23. ročník populárneho turnaja o Pohár 
firmy TIBI. Na turnaji bude účinkovať 
12 družstiev, sedem z okresu Šaľa a 5 
mimo nášho okresu. Predstavia sa na 
ňom aj naši futbalisti, ktorí budú obhajo-
vať prvenstvo z predchádzajúceho roční-
ka. Na začiatku decembra sa uskutočnilo 
žrebovanie, zverencov trénera Ladislava 
Kokeša ml. čaká neľahká skupina s Moj-
mírovcami, Hájskym a Jatovom.
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Eliška Dicsérová (Školská II.), Tamara Vyskočová (Nad Humnami), Enrico Klinka (Vinohradnícka),
Nela Sciranková (Nad Humnami), Santino Rafael (Malá Kráľová), Daniel Laluch (Malá Kráľová), 

Zoja Kadvanová (Hlohovecká), Matej Hajnovič (Vinohradnícka)

Vitajte medzi nami

Jozef Vörös (Sereďská)
a Anna Brošková rod. Klimantová 

(Žitavce)

Klaudia Malátová (Hlavná)
a Martin Uhrík (Hlavná)

Edita Kotlárová (Sereďská)
a Zdenko Paulo (Šaľa)

Paulína Gáliková (Sereďská)
a Ing. Tomáš Daniš (Nitra - Chrenová)

Monika Pápayová (Školská)
a Lukáš Mada (Kľačany)

SPOLOČENSKÁ KRONIKA

Blahoželáme  
novomanželom

Michal Odráška (62 rokov)
Ján Kĺbik (77 rokov) 

Beáta Lenčéšová (53 rokov)
Helena Stojková (63 rokov)
Helena Ficová (81 rokov)

Pavol Mikla (48 rokov)
Jaroslav Rábek (71 rokov)

Alžbeta Valentová (93 rokov)
Jozef Rábek (71 rokov)

Navždy nás opustili
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zbytky ovocia, zeleniny, starý chlieb, tráva, orezky zo stromov, lístie, burina, usadenina z kávy, čajové vrecko, piliny a hoblinyÁNO: 

november

máj jún júl

v

Harmonogram vývozu komunálneho a
separovaného odpadu v roku 2025

obec Horná Kráľová

august

v

september október december

január február marec apríl

BIO ODPAD

PLASTY + KOVOVÉ OBALY + VKM

KOMUNÁLNY ZBYTKOVÝ ODPAD

PAPIER
ÁNO: noviny, časopisy, kancelársky papier, zošity, reklamné letáky, katalógy, kartóny, papierové tašky, papierové obaly

kosti, zvyšky mäsa, uhynuté zvieratá, časopisy, exkrementy zvierat, plasty, kovy, sklo, cigaretové ohorkyNIE:

použité plienky a hygienické potreby, nápojové kartóny, alobal, celofán, dechtový papier, kopírovací papier, lepiaca páska,kovové
alebo plastové časti papierových výrobkov

NIE:

ÁNO: PET fľaše, fólie, plastové obaly od potravín (kečupov, horčíc, jogurtov a  pod.), plastové tašky, vrecká, obaly od kozmetických a čistiacich
prostriedkov (šampóny, aviváže a pod.), plechovky, hliníkové fólie, nápojové kartóny (obaly od mlieka, džúsov a pod.)

NIE: znečistené plasty, podlahové krytiny, novodurové rúrky, obaly z nebezpečných látok (napr. chemikálií, motorových olejov, farieb a pod.),
guma, molitan, polystyrén, znečistené kovové obaly, veľké a ostré kovové predmety

elektroodpad, objemný odpad, stavebný odpad, nebezpečný odpad, biologický odpad zo záhrad a horúci popol 
ÁNO: 
NIE:

odpad bez možnosti vytriedenia




